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SKRIFTLIG FRÅGA TILL STATSRÅD

Till utbildningsminister Gustav Fridolin (MP)

2015/16:207 SJ:s vinstutdelning

I opposition kritiserade Miljöpartiet i allmänhet och Gustav Fridolin i synnerhet 
den tidigare alliansregeringen för att SJ hade vinstkrav. En utdelning på 100 
miljoner kronor beskrev Fridolin som "en spark i magen på alla pendlare". Väl i 
regeringsställning beslutar dock den rödgröna regeringen för att göra en 
avsevärt högre utdelning om 1,7 miljarder kronor. Man kan fråga sig vilka 
konsekvenser som regeringen bedömer att den utdelningen får för pendlarna. 
Som försvar för utdelningen har Fridolin upprepat hänvisat till att SJ:s 
ägardirektiv kräver detta. Med anledning därav vill jag fråga 
utbildningsminister Gustav Fridolin:

 

Var i ägardirektiven utläser utbildningsministern att regeringen måste göra så 
stora utdelningar, och varför har inte utbildningsministern i sin egenskap av 
statsråd i regeringen verkat för att ändra ägardirektiven? 

………………………………………

Fredrik Schulte (M)

Överlämnas enligt uppdrag

Lisa Gunnfors
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